

بطاقة توكيل

Date:/2019	الناريخ://2019
Number of shares:	عدد الأسهم:
NIN number:	رقم المساهم:
I/We,being a shareholder of Qatar Fuel Company Q.P.S.C. ("WOQOD"), hereby authorize Mr./Mrs to serve as my proxy to vote on my behalf in the Annual General Meeting and Extra Ordinary General Meeting to be held on Monday 25 March, 2019 at 4:30 PM at the Ritz Carlton Hotel.	أنا الموقع أدناه: بصفتي مساهماً في شركه قطر للوقود ش.م.ق.ع ("وقود") قد عينت السيد/ السيده وكيلا عني وقد فوضته أن يصوت بإسمي في اجتماع الجمعية العمومية العادية والجمعية العمومية غير العادية المقرر انعقادهما في تمام الساعة الرابعة والنصف من مساء يوم الاثنين الموافق 2019/03/25 فندق ريتز كارلتون.
 Shareholder can appoint another shareholder as a proxy by completing this form. In case of company, the proxy form must be signed by the authorized person(s) and company stamp must be affixed. The number of shares held by a proxy holder must not exceed 5% of the total company's shares (4,971,279 shares). 	 يمكن للمساهم تعيين مساهم اخر بدلا منه عن طريق تعبئه هذا النموذج. في حاله كون الموكل شركه / مؤسسه يجب التوقيع على النموذج وكذلك ختم التوكيل بختم الشركة او المؤسسة. لا يجوز لأي مساهم أن يمثل أكثر من 5٪ من أسهم قطر للوقود (وقود) و هو (4,971,279 سهم).
Shareholder Name	أسم الموكل
Shareholder Signature	 توقيع الموكل